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Till Vastergbtlands bridgeforbund.

Vad gOr Västergdtlands distriktsfOrbund?
Det är en fràga scm ofta stalls av den enskilde

klubbmedlemmen ute i distiktet. Fragan är inte all

tid sâ enkel att besvara med ett kort och entydigt

svar. En hel del skOts och handhas av distriktsfOr

bundet DM—spel, sanktionerande av silvertävlingar

mom distriktet, div k—spel mm, men ovanstàende

frâga är ändâ berättigad.

Västergbtland tillhOr inte de mest aktiva distrik—

ten i Sveriges aviAnga land.

Lât mig fâ utveckla detta vidare. VästergOtland är

ett av de stOrsta distrikten i Sverige bade vad gal—

ler medlemsantalet och antalet k1ubbar Trots detta

bar vi en d&lig for att inte saga undermâlig ung

domsverksamhet i distriktet• Politikernas problem

med fOrgubbning är ingen isolerad fdreteelse utan

även en sak scm drabbar bridgen i lika star omfatt—

ning.

En annan sak sam mãste beskrivas scm sämre fungeran—

de är informationen till den enskilde klubbmedlem—

men fran distriktsfOrbundet.

Vi sam deltagit pa administrativ kurs i Nässjb i sept

foreslâr att distriktets styrelse tillsätter en ar—

betsgrupp sow far till uppgift att ta Tram konkreta

fOrslag pa fOrbattringar av redan befintlig och abe

fintlig verksamhet i distriktet.

Här kommer n&gra konkreta fOrslag till arbet5uppgifter

for den ovan fOreslagna arbetsgruppen:

• En bulletin som kan innehâlla fdljande: register Over alla

kiubbar med speltider och kontaktper

soner, resultatlistor fran tävlingar

i VastergOtland ( Dli, allsvenskan,

silvertävlingar mm), nâgot om bridge

etik, lagar,annat sam tillhdr spelet

och varfOr inte en frágetavling.
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Denna bulletin kan fOrslagsvis utkomma

ggr/Ar i en upplaga om 1500 ex och

distribueras till klubbarna att delas

ut pa klubbkvallarria.

S Uppsdkande verksamhet av styrelsen fOr att medverka till

startandet av nybOrjarkurser i bridge,

hjälp med igángsattande av ungdomsverk—

samhet mm.

Detta är endast nâgra fOrsiag pa arbetsuppgifter som

en arbetsgrupp kan och bOr ta itu med snarast och vi

fOrutsätter naturligtsvis att distriktsstyrelsen tar

i med krafttag for att fOrbättra Västergbtlands di—

strikts anseende och kvalitó.

Denna skrivelse är inte pa nagot sätt ett sätt att en—

bart kvirra utan vi ser istället den som ett konkret

fOrslag pa atgarder for att Oka intresset fOr bridgen

och fOrbättra mOjligheterna att utOva bridgen som hob

by och avkoppling.

VI ANSER An BRIDGEN MED SIN OANDLIGA VARIATION OCH

STANDIGA UTVECKLING TROTS DATAiLDERN lIAR ETT SJALVKLART

BERATTIGAI4DE SOM HOBBY OCH FRITIDSINTRESSE IDAG OCH

FÜR ALL FRAMTID
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